
Terms and Conditions of Europcar offer 
1. General  

1.1 By participating to the Offer, you agree to these Terms and Conditions. 
1.2 This Offer is not valid in conjunction with any other promotions, discounts, or special 
offers. Asia Miles cannot be earned on discounted rentals.  
 

2. Eligibility 

2.1 This Offer is available for all Cathay Members.  
2.2 To benefit from this Offer you need to book a car rental with Europcar on the dedicated 
microsite.  
2.3 You must show a valid Cathay Membership card in the name of the Member making the 
car rental booking at the Europcar station when picking-up the rented vehicle.  
2.4 The same Member cannot earn benefits for more than one rental at any time, and only 
one rental can be recorded within the scope of this Offer.  
 

3. Promotional Period  

3.1 This Offer is valid for rental bookings made within the period from 19 May 2025 until 30 
June 2025 (both dates inclusive) (the “Promotional Period”), unless otherwise extended or 
modified at Europcar own and entire discretion.  
3.2 Rentals must occur from 19 May 2025 to 31 August 2025.  
 
4. Offer Details  

4.1 As a Cathay Member you may double your number of miles by renting a car with 
Europcar from 500 miles to a total of 1,000 miles per car rental.  
4.2 Your rental must be booked directly through Europcar’s official booking channel on 
https://www.europcar.com/en-us/p/europcar-partner/asia-miles.  
4.3 This Offer is valid for bookings made during the Promotional Period only.  
4.4 It can take a certain amount of time for miles earned from car rentals to show up in the 
Cathay Members’ account which should be credited between 6 to 8 weeks after the 
completion of the car rental, based on the final amount paid.  
4.5 Miles earned through this Offer are non-transferable and cannot be redeemed for cash.  
4.6 Only the Cathay Members renting the car can earn miles.  
4.7 This Offer is not available for car rental bookings made in the USA, Canada, Japan, 
India, and China.  
 

5. Assistance  

5.1 In the event of any required assistance with the car rental, Members must liaise with 
Europcar Station from which the car was rented and show their rental receipt.  

 

All others Rental terms and conditions of the rental country of destination will apply, available 
here. 

https://www.europcar.com/en-us/p/europcar-partner/asia-miles
https://www.europcar.com/terms-and-conditions/specific-terms-per-country


Europcar優惠之條款及細則 

1. ⼀般條款  

1.1 參與此優惠即表示同意此條款與細則。  
1.2 此優惠不可與其他促銷活動、折扣或特別優惠同時使⽤。折扣租⾞無法累積「亞洲
萬⾥通」⾥數。 
 

2. 資格  

2.1 此優惠適⽤於所有國泰會員。  
2.2 你須透過指定的 Europcar專屬網站預訂租⾞，以享受此優惠。  
2.3 取⾞時，你必須出示以租⾞會員名義登記的有效國泰會員卡。  
2.4 同⼀會員在任意時間內僅可享受⼀次租⾞優惠，每次租⾞記錄僅限本優惠範圍內。 
 

3. 優惠期間  

3.1 此優惠適⽤於 2025 年 5 ⽉ 19 ⽇⾄ 2025 年 6 ⽉ 30 ⽇（包括⾸尾兩天）期間內的租
⾞預訂，除⾮ Europcar⾃⾏決定延⻑或修改優惠。  
3.2 租⾞⽇期必須介於 2025 年 5 ⽉ 19 ⽇⾄ 2025 年 8 ⽉ 31 ⽇之間。 
 

4. 優惠詳情  

4.1 作為國泰會員，你可透過 Europcar租⾞將獲享的⾥數從 500 ⾥數提⾼⾄ 1,000 ⾥
數。  
4.2 租⾞必須通過歐洲租⾞官⽅預訂渠道進⾏：https://www.europcar.com/en-
us/p/europcar-partner/asia-miles。  
4.3 此優惠僅適⽤於優惠期間內的租⾞預訂。  
4.4 透過此優惠賺取的⾥數可能需要⼀定時間才會顯示在國泰會員賬⼾中，並應在租⾞
完成後 6 ⾄ 8 週內根據最終⽀付⾦額進⾏記錄。 
 4.5 本優惠獲得的⾥數不可轉讓，也不能兌換現⾦。  
4.6 只有租⾞的國泰會員才能賺取⾥數。  
4.7 本優惠不適⽤於在美國、加拿⼤、⽇本、印度及中國的租⾞預訂。 
 

5. 租⾞協助  

5.1 如需任何租⾞相關的協助，會員必須聯繫 Europcar的租⾞站，並出示租⾞收據。  
 

所有其他租⾞⽬的地的租賃條款與細則均適⽤，詳情請按此參閱相關資訊。 

https://www.europcar.com/en-us/p/europcar-partner/asia-miles
https://www.europcar.com/en-us/p/europcar-partner/asia-miles
https://www.europcar.com/terms-and-conditions/specific-terms-per-country


Europcar优惠条款及细则 

1. ⼀般条款  

1.1 参与此优惠即表示同意此条款与细则。  
1.2 此优惠不可与其他促销活动、折扣或特别优惠同时使⽤。折扣租⻋⽆法累积「亚洲
万⾥通」⾥数。 
 

2. 资格  

2.1 此优惠适⽤于所有国泰会员。 
2.2 您需要通过指定的 Europcar 专属⽹站预订租⻋，以享受此优惠。  
2.3 取⻋时，您必须出示以租⻋会员名义登记的有效国泰会员卡。  
2.4 同⼀会员在任意时间内仅可享受⼀次租⻋优惠，每次租⻋记录仅限本优惠范围内。 
 

3. 优惠期间  

3.1 此优惠适⽤于 2025 年 5 ⽉ 19 ⽇⾄ 2025 年 6 ⽉ 30 ⽇（包括⾸尾两天）期间内的租
⻋预订，除⾮ Europcar ⾃⾏决定延⻓或修改优惠。  
3.2 租⻋⽇期必须介于 2025 年 5 ⽉ 19 ⽇⾄ 2025 年 8 ⽉ 31 ⽇之间。 
 

4. 优惠详情  

4.1 作为国泰会员，您可通过 Europcar 租⻋，将⾥数从 500 ⾥提⾼⾄ 1,000 ⾥。 
4.2 租⻋必须通过欧洲租⻋官⽅预订渠道进⾏：https://www.europcar.com/en-
us/p/europcar-partner/asia-miles。  
4.3 此优惠仅适⽤于优惠期间内的租⻋预订。  
4.4 通过此优惠累积的⾥数可能需要⼀定时间才会显示在国泰会员账户中，并应在租⻋
完成后 6 ⾄ 8 周内根据最终⽀付⾦额进⾏记录。  
4.5 本优惠获得的⾥数不可转让，也不能兑换现⾦。  
4.6 只有租⻋的国泰会员才能累积⾥数。  
4.7 本优惠不适⽤于在美国、加拿⼤、⽇本、印度及中国的租⻋预订。 
 

5. 租⻋协助  

5.1 如需任何租⻋相关的协助，会员必须联系 Europcar 的租⻋站，并出示租⻋收据。  

 

所有其他租⻋⽬的地的租赁条款与细则均适⽤，详情请按此参阅相关信息。 

https://www.europcar.com/terms-and-conditions/specific-terms-per-country

